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Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Komisie kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante  

konaného dňa 20. 5. 2015. 

Prítomní:  
Predseda komisie:  Bc. Peter Kolek 

Členovia komisie:  Zsolt Takáč, Janette Vargová, Mgr. Ladislav Maťašovský, 

 Mgr. Ján Kolek 

Ospravedlnení: PaedDr. Peter Černý, Rudolf Mézes, Mgr. Ján Kolek 

Ďalej boli prítomní: 

Hostia:                               Lucia Galambosová-zástupkyňa prednostu MsÚ,  

 Mgr. Katarína Barcziová - ved.odd.ŠkKaŠ, Mgr.Beáta Reisingerová 

 -riaditeľka CVČ-Spektrum 

Zapisovateľka komisie:  Eva Poláková 

Program: 

1) Informácia o príprave celomestských osláv Dňa detí. 

2) Plán Kultúrneho leta 2015. 

3) Priebežná informácia o príprave XXXI. ročníka Galantských trhov. 

4) Rôzne. 
 

Predseda komisie Bc. Peter Kolek privítal všetkých prítomných na zasadnutí komisie a 

oboznámil ich s programom zasadnutia, ktorý bol  jednomyseľne schválený. 

1) Informácia o príprave celomestských osláv Dňa detí: 

Materiál spracovaný CVČ bol zaslaný členom komisie spolu s pozvánkou. 

Mgr. Reisingerová podrobne informovala o koncepcii osláv Dňa detí, ktoré sa uskutočnia 

v Galante 30. 5. 2015 na nádvorí NK a v mestskom parku. Zároveň informovala o termínoch 

osláv dňa detí v mestských častiach-Javorinka-dňa 29. 5. 2015 v areáli Kultúrno-

spoločenského klubu, v Nebojsi- dňa 1. 6. 2015 v DC a o zmene, ktorá nastala v mestskej časti 

Hody. Pôvodne plánovaný termín 28. 5. 2015 bol na základe ich požiadavky preložený na 6. 6. 

2015, ale keďže v tomto termíne sú pracovníci CVČ na súťaži mažoretiek v Sabinove, nie je 

možné, aby osobne zabezpečili toto podujatie. Po dohode s p.Vajdovou, poslankyňou MsZ, 

CVČ zabezpečí podujatie finančne a metodicky a Občiansky výbor mestskej časti pripraví 

podujatie v tzv.Dolinke. 

P. Poláková (vzhľadom na to, že na oslavách Dňa detí bude použitá reprodukovaná hudba 

a uskutoční sa tanečno-spevácka show ) upozornila Mgr. Reisingerovú na povinnosť CVČ ako 

organizátora podujatia nahlasovať aj takéto verejné hudobné podujatia Slovenskému 

ochrannému zväzu autorskému (SOZA) pre práva k hudobným dielam a odporučila jej preveriť 

si túto skutočnosť na licenčnom odbore SOZA, alebo na web stránke www.soza.sk. 

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Informáciu 

o príprave celomestských osláv Dňa detí   a berie ju na vedomie bez pripomienok. 

 

2) Plán Kultúrneho leta 2015: 

Materiál bol zaslaný členom komisie spolu s pozvánkou. 

Bc. Kolek uviedol, že chronologicky zoradenú štruktúru programov Kultúrneho leta 2015 

spracovalo MsKS,  na základe podkladov riaditeľov kultúrnych inštitúcií a organizácií. 

Materiál graficky spracuje on a dokonca týždňa ho zašle vedúcej oddelenia ŠkKaŠ, ktorá 

zabezpečí tlač skladačky. Ďalej uviedol, že v okolí neexistuje mesto, ktoré by počas leta 

organizovalo toľko kultúrnych podujatí ako Galanta, je to samozrejme možné vďaka 

spolupráci všetkých kultúrnych organizácií a inštitúcií v meste. Veľká časť týchto podujatí sa 

koná na nádvorí NK. 

Mgr. Barcziová oznámila, že po dohode s dodávateľom, bude vyhotovenie skladačky Kultúrne 

leto zabezpečené do konca budúceho týždňa. 

Viceprimátor mesta p.Takáč potvrdil, že Galanta má čo ponúknuť cez leto programovo aj 

tematicky a uviedol, že v budúcnosti bude potrebné podujatia v rámci Kultúrneho leta napojiť 
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aj na turistické témy, aby zaujali a prilákali aj návštevníkov mesta. 

Bc. Kolek požiadal p. Takáča, aby poinformoval o zastrešení nádvoria NK, keďže súčasné 

zastrešenie nie je momentálne šťastným riešením, z dôvodu že pódium je zastrešené zvlášť 

a hľadisko tiež. 

P. Takáč uviedol, že po dohode s p. Vajdom, sa vykoná prístavba k zastrešeniu tzv. predĺžené 

zastrešenie, s tým, že polovicu nákladov bude znášať organizátor Kubánskej noci p. Popluhár 

a polovicu uhradí mesto. MsKS ale predtým musí odstrániť súčasné zastrešenie pódia. 

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Plán 

Kultúrneho leta 2015“, informáciu berie na vedomie s nasledovnou pripomienkou: 

- aby zastrešenie bolo rozšírené aj nad pódium s odporúčaním pre riaditeľa MsKS 

vstúpiť do rokovania s p. Vajdom a dohodnúť  sa na termíne a postupe. 

 

3) Priebežná informácia o príprave XXXI. ročníka Galantských trhov: 

V súvislosti s GT nenastali žiadne nové zásadné skutočnosti, okrem problematiky spomínanej 

v predošlom bode v súvislosti so zastrešením nádvoria. 

 

4) Rôzne: 

- Bc. Kolek  uviedol, že ho oslovil p. Hrušovský-konateľ spoločnosti Blue Magic Picture s.r.o. 

a predkladateľ projektu na natočenie filmu „Diablova maľba“, že film mení názov na „Zrnko 

cti“-považoval za potrebné oznámiť to. 

P. Poláková upozornila, že oznámenie o zmene musí pán Hrušovský podať písomne, keďže 

v zmluve bol zakotvený aj názov filmu. 

- Bc. Kolek informoval, že 3. 6. 2015 je predvolaný za komisiu na súdne pojednávanie 

týkajúce sa akad. soch. Saba a informoval sa, či je predvolaný aj niekto z mesta. 

P. Galambosová uviedla, že zatiaľ nemá informácie o tom, či tam ide Mgr. Psota vedúci 

právneho odd.MsÚ. 

Viceprimátor p. Takáč konštatoval, že teraz možno mesto nebolo prizvané. 

- Bc. Kolek sa dotazoval, ako je to  s dotáciami v oblasti kultúry, či už boli zaslané a v akej 

výške, ako to navrhla komisia a odsúhlasili MsZ, alebo ako navrhol primátor mesta? 

P. Poláková uviedla, že časť dotácií už bola zaslaná, finančné prostriedky sa zasielajú vždy 

podľa termínov realizácie jednotlivých projektov. Ďalej uviedla, že v čase keď MsZ 

odsúhlasilo prerozdelenie dotácií v zmysle návrhu komisie, niektoré dotácie už boli zaslané 

podľa prerozdelenia pána primátora. 

- Vedúca odd.ŠkKaŠ Mgr. Barcziová podala informáciu, že OZ Galanta Literárna zaslalo list, 

v ktorom sa vzdáva pridelenej dotácie na rok 2015 vo výške 300 €, keďže z objektívnych 

dôvodov projekt v tomto roku nebudú realizovať. 

Uvedenú informáciu členovia komisie zobrali na vedomie, tým sa doterajšia výška vyčlenenej 

rezervy 1 000 € zvyšuje na 1 300 €. 

-Viceprimátor p. Takáč informoval členov komisie, že sa uskutočnilo výberové konanie na 

novo vytvorené miesto pracovníka pre cestovný ruch, vybratý pracovník má nastúpiť 

15.6.2015. 

Ďalej uviedol, že sa zúčastnil v Mikulove koncertu a rokovania s Mikulovskou rozvojovou 

s.r.o. ohľadne spolupráce s našim partnerským mestom v oblasti cestovného ruchu a turistiky. 

 

 

Termín ďalšieho zasadnutia komisie bol určený na 15. 6. 2015 (v pondelok).  

 

             Bc. Peter  K o l e k   v. r.  

                         predseda komisie 

 

 

V Galante dňa  25. 5. 2015          

Zapísala: Eva Poláková 


